

## 永樂旅遊有限公司

FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHI 14-B,Aboo Sittee Lane,10400 Penang **5**天

曼谷考艾

Validity: 01 May 2022 – 31 JUL 2023 Code: FTG5D4NBKKKHAOYAIHE140622FC











#### □ 槟城-曼谷-大城府-考艾 (午晚餐)

齐聚槟城国际机场,乘搭客机飞往泰国-曼谷。抵达后,驱车前往大城府参观玛哈泰寺(树抱佛头),三宝公。接着前往考艾绵羊牧场,晚间自由购物于巴**衝**夜市。

- \*\***玛哈泰寺**-为皇家寺庙也是大城府 历史上最古老和最重要的寺庙之一, 因为它存放着佛陀的圣物。。
- \*\*三宝公 一座佛教寺庙,作为大城府历史公园的一部分,这座寺庙香火鼎盛,同时成为热门的旅游胜地
- \*\*夜宿干考艾

### 2考艾 (早午餐)

早餐后,前往眺望考艾360度全景,龙普陀公园,北海道花园,葡萄园酒庄(含品酒),巧克力工厂,鸟巢网红咖啡厅(含雪糕),古堡餐厅(晚餐自费)。

- \*\*龙普陀公园-巨大的僧侣雕像和一个充满有趣雕像的公园,在考艾山脉的背景下全景设置,使这里成为必看景点。
- \*\*葡萄园酒庄(含品酒) 是考艾葡萄酒产区的发源地,也是泰国最好的酒庄之一。
- \*\*夜宿于考艾

## 习 考艾-曼谷(早午餐)

早餐后,前往游览太阳花园(因季节性而有所变动),钟乳石溶洞。驱车返回 曼谷,前往 Icon Siam,廊 1919,唐人街(美食街)。

\*\***钟乳石溶洞** - 4000 年前, 曾有人 类居住过的地下洞穴, 里面有一些令 人惊叹的地下室。

备注:2022至2023年里出发的团体 旅行,行程内容与团费,将依据各 国的2019冠状病毒以及当地入境的 最新政策与措施而有所变动。

# Smile airasia

\*\*Lhong 1919 - 一座历史悠久的四合院式(中国庭院建筑)港口和仓库,始建于1850年。2016年,被翻新为旅游景点和新地标。

\*\*夜宿于曼谷

## ♀ 曼谷 (早午餐)

早餐后,驱车前往参拜四面佛, 野生蜜糖。之后自由购物于 Terminal 21 商场,新火车站夜市 (Jodd Fairs)或恰图恰周末市集(仅在

- \*\*新火车夜市(Jodd Fairs)-生气蓬勃的大型露天市场,以及众多贩售各种商品和美食的摊位。
- \*\*夜宿于曼谷

周六和周日开放)

## **5** 曼谷 - 槟城 (早餐)

早餐后,自由购物于水门市场和 Central Outlet Village。送往机场 乘搭客机飞返家园。

## 行程特点:

- \* 玛哈泰寺
- \* 葡萄酒庄 (含品酒)
- \* 钟乳石溶洞
- \* 古堡餐厅
- \* 四面佛
- \* 新火车夜市

团	费		
出	发日期	:	

\*不含领队及行李小费

備注:上述行程僅供參考,原則上本公司盡量保持行程不變,然而正確行程依據當地接待社按當時的實際情况重新調整後爲準。如在非人爲或突發情况之下所引起的 行程變動或而外的費用,本公司將恕不負責一切的責任。團員若被移民廳拒絶入境或驅逐出境,一切費用由團員負責。當地旅游社有權根據當地情况及航班情况調换 行程次序,但景點不變。 \*\*每位旅客受促購買旅游保險。



Validity: 01 May 2022 - 31 JUL 2023 Code: FTG5D4NBKKKHAOYAIHE140622FC







Assemble at Penang International Airport for departure flight to **Bangkok**. Upon arrival, transfer to Ayutthaya visit Wat Mahathat, Wat Phranan Cheong. Next proceed to Khao Yai Farm Village, free shopping at Pak Chong Nightt Market .

- \*\*Wat Mahathat was a royal Temple of the Ayutthaya Kingdom. It is one of the oldest and most significant temples in the history of Avutthava.
- \*\*Wat Phranan Cheong is a Buddhist temple in the city of Ayutthaya, as part of the Ayutthaya Historical Park, the temple is a popular tourist attraction.
- \* \*Overnight at Khao Yai







#### 🔁 Khao Yai (BL)

After breakfast, proceed to 360 ℃ view Khao Yai, Luang Pu Thuat Temple, Hokkaido Farm, PB Valley Khao Yai Winery (Incl wine testing), The Chocolate Factory Khao Yai, Mother Say No (Incl ice cream), Midwinter Khaoyai (own dinner).

- \*\*Luang Pu Thuat Temple A huge monk statue and wonderful park full of interesting statues in Dhama Park Anachak Luang Pu Thuat Khao Yai.
- \*\*PB Valley Khao Yai Winery (Incl wine testing )- is the birth place of the Khao Yai Wine Region and one of the finest wineries in Thailand.

#### 🔀 Khao Yai – Bangkok (BL)

After breakfast, preceed to Sunflower field (Subject to change due to seasonality). Magic Cave Land. Then transfer back to Bangkok, proceed to Icon Siam, Lhong 1919 and China Town.

Remarks: For all group travelling on year 2022 until 2023, travel itinerary and tour fare will subject to change depending on the latest Covid-19 policies, local immigration polices and safety measures of each countries.



- \*\*Magic Cave Land The cave was inhabited 4000 years ago which is contained some stunning underground chambers.
- \*\*Lhong 1919 Lhong was a historic port and warehouse in siheyuan-style (Chinese courtyard architecture) it was built in 1850.In 2016, Lhong was renovated as a tourist attraction and a new landmark.
- \*\* Over night at Bangkok

#### ርት Bangkok (BL)

After breakfast, visit to Four Face Buddha. Honey Factory, Terminal 21 Mall, Jodd Fairs Night Market or Chatuchak weekend market (Open on Saturday & Sunday).

- \*\*Jodd Fairs Night Market Newest and one of the biggest night market in Bangkok.
- \*\*Over night Bangkok

#### 尽 Bangkok (B)

After breakfast, transfer to Pratunam Center and Central Outlet Village for shopping. Free until transfer to airport for flight back to Penang.

#### TOUR HIGHLIGHTS

- **Wat Mahathat**
- \* PB Valley Winery ( Wine Testing)
- \* Magic Cave Land
- \* Midwinter Khao Yai
- \* Four Face Buddha
- \*Jodd Fair Night Market

Tour Fare	:	
Departure Date :		

\*Tour Leader and baggage tips are not included

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expens incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.